

Chile Prayer Newsletter (week of 4/7 – 4/13, 2024)

1. A fire broke out in Pastor Shiu Hua's house two days ago. The kitchen caught fire. Pastor Shiu Hua's right hand was slightly burned when he used a fire extinguisher to put out the fire. After the fire was extinguished, the firefighters took him to the hospital. Sister Yuyu's mother's bedroom is next to the kitchen and she was a bit frightened by the fire. An electrician came to repair the electricity early this morning. The kitchen just needs to be repainted. Thank God that the fire didn't cause any major issues. Pastor Shiu Hua's hands are not seriously injured. Thank God for His protection!
2. Last week, Pastor Shiu Hua and sister Yuyu went to Argentina to attend a Chinese Christian Conference. Thank God for all the new learnings and inspirations from the conference! But, they encountered a bit of obstacles at the Chile airport during departure. Since they have a Chilean permanent residence permit, they should not need an Argentine visa to travel there. However, the airline staffs at the airport would not let them board the plane. They insisted they had to apply for an e-visa online. After they applied and paid the fees, they were told that their flight was canceled. They had to board a later flight at 7pm and didn't arrive Argentina until after 10pm. So, they unfortunately missed the opening ceremony of the conference. They later called the Argentinian consulate and confirmed that they did not need a visa to travel. We are now trying to apply for a visa refund from the airline. Please pray for a fair outcome.
3. Pray for the Chile church's in person Bible study class in the New Century Restaurant that started in January. Ask God to lead every Bible study Himself. Through the Bible study class, pray that the Lord can help our brothers and sisters as well seekers to know the Lord better and bring them salvation through His Words. Some brothers and sisters have gone back to China and have not come back yet. So, the class is small for now. Ask God to open our hearts to study His word and have deep communication and fellowship with each other.

為智利教會禱告 (week of 4/7 – 4/13, 2024)

1. 兩天前少華傳道家發生火災，廚房著火，少華傳道用滅火器滅火時右手有點燒傷，火熄滅以後消防員趕到，救護車送他去醫院包紮。玉瑜媽媽的臥室在廚房旁邊。有點嚇到。今天早上一早就有電工來修電，廚房需要重新油刷，感謝主沒什麼大問題！少華傳道雙手也沒什麼大礙，皮外傷，感謝主保守！
2. 上星期少華傳道和玉瑜去阿根廷參加華福大會，感謝主這次的大會也有很多的領受和得著！但是我們出發的那天受到了很大的阻攔，我們有智利永久居留證是不需要阿根廷簽證的，但航空公司的人不讓我們登機，一定要我們網上申請電子簽證，交了錢然後被告知航班已經取消，我們之後又改了當天下午差不多七點的飛機，我們後來打電話給阿根廷領事館，也說不需要簽證，最後我們去到阿根廷都晚上十點了，錯過了大會開幕式！我們現在申請航空公司退款，祈求公平的結果。
3. 為我們教會從一月開始在新世紀酒樓的實體查經班禱告，求神帶領每一次的查經，求主藉著查經班可以讓我們僑胞更認識主，讓更多的靈魂得救。有一些弟兄姊妹回中國了，還沒回來，所以現在人數不是很多。求神打開我們的心靈學習祂的話語，彼此有深入的交通。